

检验检测报告

Test Report

上海纺织集团检测标准南通有限公司

Shanghai Textile Group Testing Standard Nantong Co., Ltd



声 明

- 1.本报告无本质检机构检验检测专用章或公章无效;
- 2.本报告无批准人签名无效;
- 3.本报告涂改无效;
- 4.复制报告未重新加盖本机构“检验检测专用章”或本机构公章无效;
- 5.送样委托检测结果仅适用于收到的样品;
- 6.委托来样保存六个月,逾期按本质检机构有关规定处理。

Announcement

- 1.This report is invalid without the Test Seal of this Laboratory.
- 2.This report is invalid without the signatures of the approver.
- 3.This report is invalid after alteration.
- 4.The copy of this report is invalid without the resealing of the Test Seal.
- 5.The test result of entrusting inspection is only applicable to the sample received .
- 6.This sample will be kept for six month .This Laboratory will deal with it otherwise after that period.

检验报告

报告编号:21WT00005-A02

第1页共2页

检验报告

第2页共2页

样品名称	考拉灰玻尿酸纯棉面料		检验类别	委托
型号规格	/		商标	/
委托单位	名称	深圳隼和家居用品科技有限公司		
	地址	/	电话	/
生产/付款单位	深圳隼和家居用品科技有限公司			
批号/款号/货号	/	委托样品数量	1份	
样品描述	浅灰色织物(机织)无异常 纯棉布料	委托样品送到日期	2021年4月13日	
产品等级	/	安全类别	/	
检测/判定依据	参考QB/T 4576-2013			
检验日期	2021年4月13日至2021年4月22日			
检验结论	详见检验结果汇总页。  (盖章) 签发日期: 2021年4月28日			
备注: 本报告中的符合性判定仅依据检测结果, 不考虑其检测结果的不确定度。				

批准

吉爱萍

审核

李亚红

编制或主检

曹雪峰

样品编号: 21WT00005

检验结果汇总		
序号	检测项目及检测方法	结果 (mg/kg)
1*	透明质酸钠(玻尿酸)含量 参考QB/T 4576-2013	859
备注: 1. "*"的为分包项目, 是由上海标检产品检测有限公司分包检测 2. 玻尿酸含量项目未取得资质认定, 仅作为科研、教学或内部质量控制之用		
		

简介

本机构是经江苏省质量技术监督局资质认定的检验检测机构,是中国合格评定国家认可委员会 (CNAS) 认可的实验室。

本机构可根据国家标准 (GB) 和行业标准 (FZ、QB) 对纱线、纺织品及其制品、服装、羽绒羽毛及其制品性能进行检验检测。客户有特殊要求可另行商议。

需了解详细情况,请查阅本机构网站。(网址: <http://www.stsco.biz>)

Introduction

This organization is an inspection and testing agency accredited by the Jiangsu Provincial Bureau of Quality and Technical Supervision, and also the laboratory accredited by China National Accreditation Board (CNAS).

The agency can test yarn, fabric and its products, clothing, down / feather and its products according to national standards (GB) and industrial standards (FZ, QB). If customers have special requirements, separate negotiation is welcomed.

For more information, please refer to our website. (Website: <http://www.stsco.biz>)

地址: 江苏省南通市通州区兴仁镇金通大道3928号

ADD: No.3928, Jintong road, Xingren Town, Tongzhou District,
Nantong City, Jiangsu Province

邮编(P.C): 226371

电话(TEL): 0513-68977619

传真(FAX): 0513-68977620

投诉、监督电话: 0513-68977621